
 

 

Protokoll fört vid 107:e ordinarie styrelsemötet för  
Aneby Näringsliv, ekonomisk förening. 
 
 
 
Datum: 2020-08-20 
Plats: Köpmansgatan 9 
Närvarande: Åke Berg, Lars-Erik Fälth, Emma Eriksson, Daniel Berlin, Beata Allen, Tomas Axelsson, 
Marco Fjordmark, Ola Gustafsson. Charlotte Johansson (adjungerad). 
Övriga gäster: Ida Fredman 
 
 
 
§ 1 Mötets öppnande  
Ordföranden öppnade mötet, det 107:e i ordningen.  
 
§ 2 Justerare 
Till att justera dagens protokoll utses Daniel Berlin. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
Protokoll från styrelsemötet 2020-06-25 godkänns, liksom protokoll från konstituerande sammanträde, 
direkt efter genomförd årsstämma, 2020-06-25.  
 
§ 4 Ekonomi, inkomster/utgifter samt fasta och rörliga kostnader   
Kassören rapporterar att inga avvikelser är att notera. Totalt sett ser det stabilt ut och inga oroande 
signaler för återstående delen av året. 
 
§ 5 Aktiviteter 
Genomförda aktiviteter sedan senaste styrelsemötet: 
Näringslivsgolf 18 aug – 19 spelare och ytterligare sex gäster till grillbuffén. Micael Carlson, Elajo, och 
Margaretha Karlsson, Svenska Gummikonstruktioner, tog hem mästartitlarna. Ekonomiskt följer 
arrangemanget budget. 
 
Kommande aktiviteter 
Frukostsamtal – fyra gånger under höstterminen; 27/8, 24/9, 29/10, 26/11.  
27/8 Program: Ida Fredman och Joakim Gustavsson, Science Park, samt Michael Wirestam, 
samhällsbyggnadsavdelningen, medverkar. Plats Gula villan. Frukostfralla genom Stalpets Café. 
24/9 Program: Kontakta Anna Gillek för att om möjligt ha uppföljning på näringslivsklimatet. Om det 
faller på plats blir lokalen J3 Köket. 
Ytterligare planerade programpunkter: Fokus på AI, Kristinebergs Lantbruk & AI, samt Gotahälsan. 
 
Trivselaktivitet för medlemmar 22 sept –besök hos Prästgårdens Mejeri och Gröna Lund. Avresa från 
Aneby preliminärt kl 17.00. Kostnad 100:-/person, betalas via Swish. 
 
§ 6 Frågor kring köpmännen 
Överlag rapporteras om bra sommar för den lokala handeln. Flera hade problem under mars-april, men 
har kunnat hämta igen stor del av detta. Har legat lågt med planering av aktiviteter, men tittar på 
möjligheter att göra något för att pusha för den lokala handeln under hösten.. 
 



§ 7 Frågor kring Science Park 
Ida rapporterar om planeringen för hösten. Starta eget-kurs 2/9, två anmälda hittills. Finansieringskväll i 
okt, skattefrågor i nov. 
 
§ 8 Information från kommunen 

• Fortsatt fokus på två stora huvudfrågor; ekonomin och hanteringen av coronapandemin. På 
ekonomisidan görs kontinuerligt olika besparingsinsatser. Totalt har det fattats beslut om 
besparingar på 23 milj kr i den årliga driften. 

• Noterbart i övrigt: ny kulturskolechef har börjat, en utökning med en ny rektorstjänst, ny 
säkerhetssamordnare börjar i oktober, Lommaryds skola har tagits i bruk igen inför höstterminen, 
en neddragning av storlek på insatsstyrkan i Räddningstjänsten är beslutad, men effektueras på 
sikt genom naturlig avgång.  

 
§ 9 Medlemsfrågor 
Arbete pågår med rekrytering av nya medlemmar, inget avslut ännu. 
Presentationsfolder om Aneby Näringsliv producerad och klar via Lasse och Ola. Ska nu användas för att 
sprida kunskapen om föreningens arbete och även kunna nyttjas effektivt i medlemsvärvningen. Foldern, 
8-sidig A5, trycks upp i mindre serier för att kunna hållas aktuell. 
 
§ 10 Personalfrågor 
Städningen av lokalen behöver lösas. Ola får i uppdrag att stämma av med Aneby Städ om tidsåtgång och 
kostnad. 
 
§ 11 Övriga frågor 

a. Annelies anställning upphör 2020-08-31. Enkel avtackning enligt Annelies egna önskemål. 
b. Bokföring och administration efter 1 sept. 

Beslutas att nyttja Daniel Berlins tjänster för bokföring med mera mot en ekonomisk ersättning. 
Daniel ska också utröna behovet av fortsatt administration av e-postkonto mm, samt försäkra sig 
om åtkomst av föreningens material i dator och andra arkiv.  
Ordföranden får i uppdrag att förhandla fram rimligt pris för den arbetsinsats som behovet 
kräver. 

c. Enkät till medlemmar. Ida har tagit fram förslag på enkätfrågor, vilket mottages mycket 
positivt. Ida år i uppdrag att gå vidare med detta, lägga upp det i ett enkätformulär och distribuera 
till medlemmarna så snart det är möjligt. 

d. Kontor för RF-Sisu. Vid senaste sammanträdet lyftes frågan om möjligheten för RF-Sisu 
(tidigare Smålandsidrotten) att kunna nyttja kontorsplats vid maximalt en eftermiddag i veckan för 
att möta det lokala föringslivet.  
Beslutas att RF-Sisu kan nyttja det rum som Aneby kommun hyr för Science Park, eftersom det 
är kommunens vilja att tillhandahålla mötesplats för RF-Sisu-konsulenten. RF-Sisu får också 
möjligheten att skylta upp med sina mötestider med mera på befintliga fasadskyltar vid entrén. 
   

 
§ 12 Kommande styrelsemöte 
Torsdag 1 okt kl 18.00 på Aneby Näringslivs kontor. 
  
§ 13 Avslutning 
Ordförande avslutar mötet kl 20.30. 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Åke Berg   Daniel Berlin  Ola Gustafsson  
ordförande     justerare         sekreterare   


